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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-24/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  19.02.2009. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO GRBCI u 2009. GODINI 
 

2. sjednica VMO Grbci u 2009. godini održana je 05.02.2009. (četvrtak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO GRBCI, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Marin Zubović, predsjednik VMO 
• Božo Vuletić, zamjenik predsjednika VMO  
• Ive Drašković, član VMO  
• Tomo Abramović, član VMO 
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 

 
Ostali nazočni: 

- Zdenko Nikšić, Rijeka promet 
- Milenko Silov, Predsjednik pododbora za sport 
- Josip Čekada, grañanin. 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- 
 
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Grbci održane u 15.01.2009. g. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Plana aktivnosti za 2009. g. 
2. Usvajanje Izvještaja o radu za 2008. g.  
3. Razno 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
 

Tajnica je obavijestila prisutne da je Plan aktivnosti MO Grbci za 2009. g. izrañen na temelju 
već ranije izrañenih i usvojenih Planova rada MO Grbci za 2009.g., na temelju aktivnosti koje je 
MO Grbci provodio tokom prethodnih godina (praćenje realizacije komunalnih prioriteta, 
predlaganje komunalnih prioriteta za narednu godinu, održavanje sastanaka s Rijeka 
prometom vezanih za tekuću komunalnu problematiku, surañivanje s odjelima gradske uprave 
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posebice s Odjelom za komunalni sustav itd.). Takoñer su planirane i neke nove aktivnosti koje 
tek nedavno dogovorene, a to je suradnja s umjetničkim fotografom s područja MO Grbci g. 
Čekadom vezanom za organiziranje izložbe umjetničkih fotografija "Riječke cure". Izložba bi se 
organizirala tokom Dana MO Grbci u svibnju u velikoj sali, a na temelju volonterskog rada 
samog umjetnika. Preliminarno je dogovorena još jedna izložba, a to je izložba starih fotografija 
koje posjeduju stanovnici Grbaca (stari običaji, dogañanja iz prošlosti itd.). Fotografije bi se 
skenirale te odštampale na formatu prikladnom za izlaganje. Potrebno je prikupiti fotografije pa 
je g. Čekada zamolio vijećnike da se što prije počne s pripremama jer tu ima dosta posla.  
 
S obzirom na nov način financiranja i poticajna sredstva koja se mogu dobiti na temelju 
donacija, g. Silov je predložio da se kod dosadašnjih i potencijalnih sponzora  ubuduće više 
inzistira na donacijama (uplata gotovine na račun MO) da bi se mogla dobiti  i poticajna 
sredstva. Do sada nam je bilo svejedno, ali sada je situacija drugačija. MO Grbci se može 
pohvaliti s velikim brojem sponzora.  I za predstojeći program dočeka Zametskih zvonačara i 
maškara u subotu 7. veljače, osim 1.000 kn od sredstava MO, ne bi se mogao realizirati bez 
sredstava sponzora konobe "Ugor"  čija se vrijednost očekuje u iznosu od oko 1.500 kn.   
 
Zaključak: S obzirom da je financijski plan donesen bez planiranja novčanih donacija, a time i 
bez planiranja poticajnih sredstava, ukoliko se još može, korigirati Financijski plan za 2009. g. 
U financijski plan za Dan MO predvidjeti 2.000 kn donacija i 2.000 kn poticajnih sredstava, a za 
financijski plan za program sporta planirati 3.000 kn donacija i 3.000 kn poticajnih sredstava.  
 
Predloženi Plan aktivnosti MO Grbci za 2009.g. jednoglasno je usvojen. 
 

AD 2 
 

Na temelju rada Vijeća u prošloj 2008.g., napisan je izvještaj o radu MO Grbci. Izvještaj 
obuhvaća i izvještaj o utrošenim financijskim sredstvima. 
 
Zaključak: Predloženi Izvještaj o radu MO Grbci za 2008.g. jednoglasno je usvojen. 
 

AD 3 
 

G. Zdenko Nikšić iz "Rijeka promet" obavijestio je prisutne vijećnike da suglasnosti grañana 
koje je G. Francetić je donio na prošloj sjednici (8 potpisanih suglasnosti grañana MO Grbci 
kojima se firmi "Rijeka promet" dozvoljava da bez naknade i nesmetano izvode radove na 
sanaciji i proširenju ceste u ulici Marije Grbac prema skici i troškovniku s kojima su upoznati)  i 
još 3 suglasnosti koje su još kod njega, treba (u originalu) priložiti uz dopis koji treba uputiti 
Odjelu za komunalni sustav tj. Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti, a Rijeka prometu na 
znanje. 

 
Zaključak: Tajnica će pripremiti dopis koji će g. Zubović potpisati. G. Nikšić će sutra u MO 
Školjić dostaviti tajnici preostale 3 suglasnosti koje su kod njega. Dopis i svih 11 suglasnosti će  
preuzeti i dostaviti u "Rijeka promet" te u Odjel za komunalni sustav. 
 
G. Silov predlaže još jednu lokaciju za natječaj Lokalnog partnerstva za 2009. – parking, a 
možda i prilazni put boćalištu. G. Zubović je obavijestio prisutne da je u dogovoru s g. Širolom, 
ravnateljem Direkcije za mjesnu samoupravu, od Odjela za urbanizam još 16.01.2009. 
zatražena pomoć u utvrñivanju vlasništva za navedeno područje kao i za šumu Borik . Do 
danas nismo dobili dogovor, ali se nadamo da ćemo ga dobiti što prije jer se bliži rok za prijavu 
na natječaj za Lokalno partnerstvo 2009.g. 
 
G. Zubović je predložio da se organizira sastanak s ljudima iz Crikveničke radi kanalizacije. G. 
Francetić je dodao da takvih problema ima još i naveo primjer Buzetske ulice. 
 
Zaključak: Sastanak će se organizirati do iduće sjednice. 
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Vijećnici su se dogovorili da se počne pripremati prijedloge za komunalne prioritete za 2010. 
godinu. 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Vesna Širola 

Predsjednik VMO:  
Marin Zubović 

 
 


